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RADA SOLECI(A

w Zabrzcgu
Gn Czechowicc-Dzicdzice

Zabtzeg, I7 .09.ż02I

SRAWOZDANIE ZDZIAŁALNOŚCI ZA OKRES 18.09.2020 - t7,0g,202l

SZANOWNI PAŃSTWO

W okresie sprawozdawczym Rada Sołecka pracowała w następująeym
składzię:

- Pani Alicja Kuboszek
- Pani Kataruyna Balcarek96
- Pan Jeruy Kwaśniewski
- Pan Jacek Tomaszczyk
- Pan Andrzej Wrzoł
- Pan Tomasz Londzin
- Pan Krzysztof Jarczok
- Pan Tomasz Borkowski

W okresie sprawozdawczym odbyły się trzy spotkania Rady Sołeckiej, na

których omawiano bieżące sprawy dotyczące sołectwa.

Głównym celem działalności Rady Sołeckiej jest dbanie o rozwój

i promocję naszej miejscowości. Staramy się wspierać lokalne organizacje
i stowarzyszenia, imprezy sportowe i kulturalne, a takżę szkołę i przedszkole.

Niestety, w tym roku, ze względu na pandemię koronawirusa większośó z
planowanych w}darzeń kulturalnych nie mogła się odbyć. Środki finansowe
przęznaczone wcześniej na te imprezy zostĄ przesunięte na inne zadania -

przede wszystkim na inwestycje. Cieszy fakt, że mimo ograniczeń
pandemicznych w styczniu odbył się organizowany przez Stowarzyszenię Choru
św. Józefao Festiwal Kolędowy, w którym udział wzięli uczestnicy z cńej
Polski. Wydarzenie zostało zorganizowane w formie online. W sierpniu

natomiast odbył się Ęd rowerowy do Ochab. W najbliższym czasie odbędą się
jeszcze: Memoriał Henryka Puzonia, Bieg śladami ks. LondzinaotazMikołajki.
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W okresie od 18.09.2020 - l7 ,0g.202L. zrea\tzowano inwestycje takie jak:

- wykonanie projektu i oświetlenia na ul. Lisiej

- wykonanie projektu oświetlenia ul. Ks. Londzina

- zakupiono huśtawkę na plac zabaw przy Przedszkolu

- zakupiono sprzęt sportowy do LKS §okoł Zabrzeg

- zakupiono stoły dla OSP Zabtzeg
- wykonano nakładkę asfaltową na ul. Struga

_ wykonywano biezące prace melioracyjne i obkaszanię poboczy

W tym roku planujemy jes1czewykonanie odwodnienia przy ul. Gminnej,

Inwestycja ta zostanie nęalizowana ze środkówo które wcześniej byĘ
przęmaczone na majówkę, a która nie odbyła się z powodu pandemii,

Wiele problemów stwarzają mieszkńcom Zńtzegatrwające kolejny rok prace

związanez modernizacjąlinii kolejowej na odcinku Czechowice - Dziedzice *

Zabrzeg, otrzymuj emy od mieszkńców wiele skarg szczególnie dotyczącYch

utrudnień zwięanych z ptz€lazdani. Staramy się reagow ać na niepokojące

sygnały od mieszkańcówo wyjezdżamy w teren i interweniujemy u wykonawcY -

w firmie Budimex. Niestety,przy realizacji tak potężnej inwestycji wszyscy

aotazbardziej odczuwamy niedogodności. Dlatego pro§zę o wyrozumiałość i

cierptiwość.

Na koniec sprawozdania chciałbym przedstawić dane dotyczące iloŚoi

mieszkań c6w Zabtzęga. obecnie jest nas 3379 ta o 25 osób mniej niz

w ubiegtym roku.

Jakzawsze, chcę serdecznie podziękowaó Panu Burmistrzowi, jego

zastępcom aIę teżinnym pracownikom urzę du, zktorymi zńatw|amy różnę

spra\ily zato, że sądla nas przychylni. Dziękuję wszystkim,l<tórzy Ęją
sprawami naszej miejscowości, uczestniczą w różnych wydarzeniach

i bezinteresownie angńują się w przedsięwzięciapromujące naszą

miejscowość. Dziękuję tez członkom Rady Sołeckiej i Panu radnemu K,

Jarczokowi za dobrą współpracę. Dziękuję państwu, że przybyliście na to

spotkanie.

Dziękuję za uwagę i proszę o dyskusję nad przedstawionym sprawozdaniem,


